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اژهايباتأکیدبربرخورددستگاهقضایي
بادانهدرشتها:

 مبارزه با فساد
 باور مي خواهد نه شعار

مکررگفتهامکههمهبایدفس�اداقتص�اديراباورکنیم
وتنهاش�عارندهیمزیرادادنشعارس�ختنیست.باید
بدانیمفسادچقدربرايکشوروبرايعدالتمضراست.
به گزارش »جوان«، صدوهشتمين نشست خبري سخنگوي 
دس��تگاه قضا با بحث مرخصي 35 روزه مهدي هاشمي آغاز 
شد كه طي آن محسني اژه اي با اشاره به تمديد مرخصي اين 
مجرم اقتصادي تا 25 بهمن بر اساس ماده 520 آيين كيفري 
محكومان گفت: نه استثنا نيس��ت كه فقط مهدي هاشمي 
بيش از پنج روز استفاده كرده باشد و به تشخيص دادستاني 
بوده و مي تواند تمديد كند و به دلايلي كه عنوان مي كنند كه 
محكوم عليه و خانواده آن، دادستان مي تواند تصميم بگيرد و 
به تشخيص قاضي و مشابهاتي نيز داشته است و به تشخيص 
دادستان مواردي هم كه بيش از پنج روز باشد.  وي اضافه كرد: 
در مسائل مالي حتي دو تا سه ماه نيز داشته ايم و اين استثنا 
نيز نبوده است.  پلاسكو مسئله ديگري بود كه محسني اژه اي 
در ادامه به آن پرداخت و جزئيات تش��كيل پرونده مربوط به 
آن در دادسرا را اينگونه شرح داد: پرونده در دادسراي تهران 
تشكيل شده و حتماً نظر دادستان و مدعي العموم است. دو نفر 
در اين خصوص بازداشت هستند يعني اينكه اتهام متوجه آنها 
بوده است و در خصوص ساير علل كه سبب شده اين حادثه 
گسترش يافته و نيز منجر به فرو ريختن شود، هيئتي مركب 

از كارشناسان تشكيل شده تا ابعاد آن را بررسي كنند. 
وي افزود: از لحاظ فني و ساختمان آتش گرفتن و توسعه آتش 
و فرو ريختن و اينكه تجهيزات باشد يا بوده و اقدامات بعدي 
كه منجر شود ضايعه كمتر باشد كه بايد اين هيئت گزارش 
بدهد و هنوز نداده و بعد معلوم مي ش��ود تا دادس��تان با چه 
كساني برخورد كند كه هنوز اين هيئت گزارش نداده است. 

محسني اژه اي در پاسخ به اين سؤال كه آيا در جريان پرونده 
پلاسكو مسئولي احضار شده اس��ت يا خير، گفت: كسي به 
عنوان متهم احضار نشده اما ممكن است در خصوص تحقيق 

پيرامون مسائل، از افراد سؤالاتي پرسيده شده باشد. 
بقیهدرصفحه2

   اشتاين ماير 
رئيس جمهور آلمان شد

مجمعویژهفدرالآلم�انامروزفرانكوالتراش�تاینمایر
رابهعنوانرئیسجمه�ورجدیداینکش�ورانتخابکرد.
به گزارش خبرگزاري فرانس��ه، مجمع ويژه ف��درال آلمان روز 
يك ش��نبه فرانك والتر اش��تاين ماير را به عنوان رئيس جمهور 
جديد اين كشور انتخاب كرد. اين مجمع شامل اعضاي پارلمان 
فدرال )بوندستاگ( و نمايندگاني از 16 ايالت آلمان است و آنها در 
رأي   گيري خود، رئيس جمهور را انتخاب مي كنند. رئيس جمهور 
كنون��ي آلمان پيش��تر اعلام كرده ب��ود كه پس از اتم��ام دوره 
رياستش، خواهان تداوم حضور در اين سمت نيست. در گزارش 
خبرگزاري فرانسه در اين باره آمده كه » فرانك والتر اشتاين ماير 
وزير خارجه سابق عضو حزب چپ ميانه كه در آلمان به عنوان 
شخصيتي ضد ترامپ مشهور شده، به عنوان رئيس جديد دولت 

آلمان كه البته سمتي تشريفاتي است، انتخاب شد.« 

 حل تعارضات درون جرياني 
به مثابه آشتي ملي

 مسئله اي به نام »آشتي ملي« را 
چند س��ال پيش كرباسچي طرح 
كرد، س��پس خاتم��ي و روحاني 
در آن دميدن��د و تعداد ديگري از 
اصلاح طلبان يا آن را تأييد كردند يا 
با فرار به جلو شروطي را براي آنچه 
خود طرح كرده بودند گذاشتند. 
طبيعتاً طرح اين مسئله براساس 
يك »ني��از« عنوان مي ش��ود، اما 
بايد ديد بين اين نياز و »مسئله« 
و »گره« موجود چه نس��بتي وجود دارد؟ توقع »ش��تر ديدي، 
نديدي« يا »نه خاني آمد و نه خاني رفت« واقعاً ساده انديشانه 
اس��ت؛ چرا كه گره و مس��ئله به عنوان يك واقعيت وجود دارد 
و هيچ گامي جهت باز كردن يا عبور از مس��ائل پيش��ين ديده 
نمي ش��ود و اس��تخوان لاي زخم همچنان باقي اس��ت. البته 
اصلاح طلبان طيف و پيوستار هستند و در اينجا ، همه آنان مدنظر 
نيستند. طرح آشتي ملي از آن جهت بحث انحرافي است كه نه 
مسئله آنان با نظام »ملي« است و نه كل جناح را در برمي گيرد. 
بسياري از اصلاح طلبان در دولت و نظام و مجلس حضور دارند، 
لذا نه تراز، تراز ملي است و نه مسئله گفت وگوي جناح هاست. 
اصلاح طلبان ناب تلاش مي كنند مسائل خود با نظام را به جناح 
مقابل ارجاع تا منازعه را سياسي و يا سطح آن را تقليل دهند. لذا 
اول بايد بپذيرند كه مسئله آنان با نظام است، دوم اينكه شرط 
هر گذشت و تبرئه اي تشكيل دادگاه  اس��ت. دادگاه پيش نياز 
تبرئه است. حال كه نظام هيچ دادگاهي تشكيل نداده است با 
»خوداظهاري« به صورت رسمي و علني دو مسئله را حل كنيد. 
شجاعت گفتن عدم تقلب را داشته باشيد، همانگونه كه جسارت 
اتهام آن را داش��تيد. از ضد انقلاب و ساختارشكنان ابراز برائت 
كنيد و شعارهاي طرح شده عليه اصل انقلاب و نظام را محكوم 
كنيد. اين خواسته مشخص نظام از شماست كه نه نامش توبه 
است و نه محاكمه. توقع نظام از شما زدودن آنچه در سال 1388 
بر ذهن ها نشانده ايد و بازگرداندن سرمايه اجتماعي نظام كه به 
كام دشمن ريخته  ايد، است. آيا زدودن اين ظلم مهم تر از طرح 
آشتي ملي نيست؟ مسئله ملي معمولاً حول امنيت، وحدت و 
حفظ تماميت ارضي و بحران ملي شكل مي گيرد. اما شمايي كه 
امروز دنبال حل بحران خود ساخته از طريق وحدت هستيد در 
سند تأملات پنج ساله حزبتان در سال 1387 نوشتيد:»هر موقع 
نظام در بحران گرفتار آمد، بايد به ميدان بياييم و مطالبات خود 
را طرح كنيم.« اكنون مقولات ذكر ش��ده نه مسئله شماست و 
نه مسئله نظام. نمي خواهم اصلاح طلبان را متهم به اقتضاگرايي 
تاكتيكي يا نفاق كنم، اما اگر واقعاً صداقت دارند، مطالبات نظام 
را ببينند و آن را به عنوان مطالب��ات جناح مقابل به هماوردي 
نكشانند. اصلاح طلبان ناب در درون خود تعارضاتي دارند كه اگر 
حل كنند، به صورت اتوماتيك خود محور نظام خواهند شد و 
هيچ مذاكره اي هم لازم نيست و عجيب است كه اين تعارضات 
را نمي بينند. تا ديروز مي گفتند طرف مقابل )بخوانيد نظام( با 
برجسته كردن دشمن بيروني به دنبال سلب آزادي هاي داخلي 
است و استقلال را مقابل آزادي قرار مي دادند، اما امروز با برجسته 
كردن خطر دشمن، آشتي ملي را طرح مي كنند. امروز با برجسته 
كردن دشمن به دنبال بستن چش��م نظام روي آن همه ظلم و 
ستم بر انقلاب امام هستند. تا ديروز پيام سال 1366 حج امام 
را منشور انقلاب مي دانستند. )نامه به امام براي تشكيل مجمع 
روحانيون( ام��روز امريكايي ها مي گويند: »ب��ا روي كارآمدن 
اصلاح طلبان در ايران روزهاي تلخ و س��رگرداني امريكا سپري 
شده است و بايد شاهد فروپاشي ستون  هاي  اين نظام سركش 

و مهارنشدني باشيم.«
 اين تعارضات را چگونه بايد حل كرد؟

1-مبارزجویي– قدرتخواهي:همانگونه كه عباس عبدي 
نوشت، نمي  ش��ود هم با نظام مبارزه كرد و كف و سوت غرب را 
پشت س��ر خود ديد و هم بخواهيم بخش��ي از نظام باشيم و در 
مصادر آن اعمال قدرت نماييم. هم  و اگرا باشيم و هم مدعي و ...

2-سیاستورزي– روشنفکري:روشنفكري وظيفه خود را 
تحول خواهي، مصلحت سوزي، نق زني، آزادي طلبي و ... مي داند 
و اهل حكومت مصلحت ها و تدابير و ملاحظ��ات خود را دارند. 
ورود روشنفكران به قدرت مس��ئله توليد مي كند و اپوزيسيون 
عليه خود را رق��م مي زند. اصلاح طلبان بين اين دو مش��ي بايد 

يكي را انتخاب كنند.
3-همس�ویيتاریخي– واگرایيگفتماني:  اصلاح طلبان 
بيشتر بر تاريخ گذشته خود تأكيد و صدر انقلاب را كاريكاتوري 
برجس��ته مي نمايند. نگارنده به عنوان كس��ي ك��ه گفتمان را 
تدريس مي كند با صراحت مي گويم كه بين گفتمان اصلاح طلبي 
و گفتمان ليبراليس��م اش��تراك 90 درصدي وج��ود دارد و با 
گفتمان انقلاب اس��لامي فاصله ماهوي دارن��د. اگر اين تناقض 
رفع نشود، طرح آشتي ملي چه كمكي مي كند؟ شما به روحاني 
نرماليزاسيون را براي پايان انقلاب توصيه كرديد، حال گفت وگو 

براي چه مي خواهيد؟
  بقیهدرصفحه2

نصرالله: ترامپ چهره واقعي دولت ظالم امريكا را نشان داد برانکو:استقلالدردربيبهتربازيکرد

منصوريان: گل پرسپوليس به ما شوك وارد كرد

معاريو: ترامپ انتقال سفارتخانه را كنار گذاشت

دبیرکلحزباللهلبناندر س�خنانيب�اانتق�اداز  جهان
فرامینجدیددونالدترامپ،رئیسجمهورامریکا
تأکیدکردکهترامپچهرهواقعيدولتظالمامریکا

رانشانداد.
سيدحس��ن نصرالله، دبي��ركل حزب الله لبن��ان روز 
يك شنبه در مراسم بزرگداشت شيخ حسين عبيد از 
اعضاي شوراي مركزي حزب الله به سخنراني پرداخت. 
به گزارش تسنيم به نقل از النشره، دبيركل حزب الله در 
آغاز سخنان خود گفت: »شيخ عبيد از پيشگامان در 
ايمان و جهاد اخلاقي بود و تا آخرين لحظه عمرش از 
حزب الله حمايت كرد. شيخ عبيد در صفوف حزب الله، 
مسئوليت هاي متعددي بر عهده گرفت و با اين روش 
ثابت، ايمان قوي و عزم راسخ، مدافع سرسخت خط و 
روش حزب الله و مقاومت و گزينه ه��اي آن تا آخرين 
نفس بود؛ وي يك اس��تاد، خطيب حسيني و مربي و 

مرشد براي نسل آينده بود.« 
دبيركل حزب الله در ادامه خاطرنشان كرد كه حزب الله 
از هرگون��ه آتش بس در س��وريه كه بر س��ر آن توافق 
مي ش��ود، حمايت مي كند و به شدت پش��تيبان آن 
اس��ت. ما از هرگونه اقدام يا تدبيري كه به خونريزي 
پايان بدهد، حماي��ت مي كنيم. اي��ن موضع، موضع 
قطعي ايران نيز هس��ت و اين كش��ور براي آتش بس 
در سوريه و رسيدن به حل سياسي بحران اين كشور 
تلاش مي كند. بنابراي��ن آنچه رس��انه ها درباره عدم 
موافقت ح��زب الله با مذاكرات آس��تانه و آتش بس در 
سوريه منتشر مي كنند، فقط شايعات است. وي افزود: 
حزب الله از آشتي هاي سوريه و حل و فصل هاي داخلي 
در مناطق سوريه حمايت مي كند و ما در مناطق زيادي 
نقشي اساسي در موفقيت آش��تي ها ايفا كرديم. ما از 
هرگونه حل و فصل داخلي بين سوري ها با هر ضابطه  
و س��ازوكاري كه صورت گيرد، حمايت مي كنيم و در 
اين زمين��ه دخالت نمي كنيم. نصرالله گف��ت: ما را به 

تلاش براي تغيير جمعيتي س��وريه متهم مي كنند و 
كشورهاي حامي تروريست ها اين دروغ ها را به منظور 
تحريك احساسات طايفه اي رواج مي دهند. دبيركل 
حزب الله در ادامه پيروزي حلب را مهم خواند و گفت: 
پيروزي حلب پيامدهاي بزرگي داشت و زمينه را براي 
آتش بس فراهم كرد. نصرالله درباره رياست جمهوري 
دونالد ترامپ و ادعاي برخي ك��ه مي گويند حزب الله 
از آمدن دونالد ترامپ نگران اس��ت، گف��ت: »ترامپ 
چهره واقعي دولت ظالم و نژادپرست امريكا را رو كرد 
و برخلاف اوباما كه نقاب بر چهره خود مي زد و ضمن 
س��خنان خوب تحريم مي ك��رد و از جنگ ها حمايت 
مي كرد، او نقاب را از چهره خود برگرفته اس��ت، ما به 
خاطر اين از او تشكر مي كنيم. ترس مدت ها است كه 
از ما رخت بربسته اس��ت.  دبيركل حزب الله در ادامه 
سخنان خود گفت: »اوضاع سوريه امروز با شش سال 
پيش فرق مي كند. آن زمان سوريه در خطر فروپاشي 
و اشغال از س��وي گروه هاي مس��لح و تروريستي بود. 
اين خطر دفع ش��د. امروز داعش بيشتر بر بيابان هاي 
سوريه سيطره دارد. امروز كش��ورها و محورهايي كه 
گروه هاي تروريس��تي و تكفيري را به وجود آوردند از 
امكان تحقق اهداف خود در س��وريه نااميد ش��ده اند. 
موضع امروز تركي��ه در قبال داع��ش را ببينيد. همه 
مي دانند كه دولت تركيه حامي قوي داعش بود و اين 
دولت بود كه به داعش كمك مالي و تسليحاتي كرد اما 
امروز از كاري كه براي داعش انجام داده پشيمان شده 
است، زيرا جواب كمك هاي تركيه را با انجام عمليات 
تروريس��تي در خاك اين كش��ور داد. امروز تركيه كه 
زماني حامي قوي داعش بود با اين گروه تروريستي در 
شهر الباب مبارزه مي كند و در آينده در رقه با آن مبارزه 
خواهد كرد و ما منتظر اتخاذ چنين رويكردي از امريكا 
هستيم. اما همين قدر كافي است كه ترامپ گفت اوباما 
و كلينتون داع��ش را به وجود آوردن��د و اولويت او در 

سوريه جنگ عليه داعش خواهد بود.« 

منابعصهیونیستيازمنصرفش�دنرئیسجمهور
امری�کاب�رايانتقالس�فارتاینکش�ورب�هقدس
پ�سازفش�ارهايمص�رواردنخب�ردادن�د.
به گزارش فارس، روزنامه صهيونيستي »معاريو« گزارش 
داد »دونالد ترامپ« رئيس جمهور امريكا پس از اعمال 
فشارهاي اردن و مصر از انتقال سفارت امريكا از تل آويو به 
قدس اشغالي منصرف شده است. بر اساس اين گزارش، 
ترامپ از باب بهبود روابط با جهان عرب، با درخواس��ت 
»عبدالله دوم« پادش��اه اردن و نيز دولت مصر مبني بر 
ضرورت عدم انتقال سفارت امريكا به قدس موافقت كرده 
است. در ادامه اين گزارش آمده است پادشاه اردن طي 
سفرش به امريكا، درباره انتقال سفارت امريكا به قدس 
هشدار داده و تصريح كرده اين موضوع بر امنيت و ثبات 
تمام منطقه تأثير خواهد گذاشت. روزنامه معاريو سپس 
نوشت عبدالله دوم رايزني هايي با مسئولاني در كنگره 
امريكا داشته و به آنها تأكيد كرده به خاطر اين تصميم 
ترامپ، مسلمانان و عرب ها نااميد و عصباني مي شوند. 
در ادامه اين گزارش آمد اس��ت: مقام��ات عالي رتبه در 

وزارت هاي ارتش و اطلاعات رژيم صهيونيس��تي از اين 
موضوع نگران بودند كه انتقال س��فارت امريكا به قدس 
منجر به تش��ديد وخامت اوضاع ش��ود.  از سوي ديگر، 
كانال ي��ك تلويزيون رژي��م صهيونيس��تي اعلام كرد 
»بنيامين نتانياهو« نخست وزير رژيم صهيونيستي در 
ديدار نزديكش با »دونالد ترامپ« رئيس جمهور امريكا 
خواستار تشكيل محور »اسرائيلي-سعودي-مصري« 
خواهد شد و اين همان چيزي است كه ترامپ آن را نيز 
خواستار خواهد شد. در اين گزارش آمده است: ترامپ 
با دو موضوع كه اس��رائيل را نگ��ران مي كند نزد ترامپ 
مي رود؛  اول طرح شهرك س��ازي و دوم »مهار ايران«. 
تلويزيون رژيم صهيونيستي س��پس اعلام كرد پس از 
پيروزي در حلب، سوري ها در جولان پيشروي كردند.  
ترام��پ و نتانياهو دنبال تش��كيل محور »اس��رائيلي-

س��عودي-مصري« هس��تند تا عليه ايران عمل كنند 
يعني از امريكا براي گام برداشتن عليه ايران، عربستان 
و اسرائيل حمايت كنند؛ آنها هيچ مشكلي در اين زمينه 

ندارند و اين موضوع واضح است. 

عليرض��ا منصوريان 
پس از پيروزي 3 بر 
2 اس��تقلال مقابل 
در  پرس��پوليس 
نشست خبري گفت: 
»س��خت اس��ت كه 
وقتي از پرسپوليس 
ي��ك بر صف��ر عقب 

بيفتيد، بازي را دربياوريد. گل��ي كه در دقيقه 5 
خورديم، مثل ش��وك بود و بازيكنان ما از خواب 
بيدار شدند و در نهايت اين بازي را برديم. اگر ما در 
دقيقه 70 گل مي خورديم قطعاً بازنده مي شديم 
اما گل دقيقه 5 يك شوك بود و بعد از آن توانستيم 
خودمان را جمع  وجور كنيم. ما يك تيم فيزيكي 
و بي رحم هستيم و يك مدل بازي مي كنيم. بعد 
از اينكه 3 بر يك پيش افتاديم، گفتم شايد فشار 
ديدار مقابل الس��د در نيم��ه دوم روي تيم تأثير 
بگذارد. همين اتفاق هم افتاد. به فرشيد اسماعيلي 
گفتم اگر بي هوش هم شوي تعويض ات نمي كنم. 
علي قرباني و ساير نفراتي كه مقابل السد به ميدان 
رفته بودند بس��يار خوب كار كردند. خوشبختانه 
بازي را برديم اما بين برد و باخت همه چيز به يك 

مو بند است.«
سرمربي استقلال در مورد اينكه بازيكنان شما با 
وجود اينكه از حريف پي��ش بودند، عصبي رفتار 
مي كردند، گفت: » نقطه تلخ ب��ازي اتفاقات آخر 
بازي بود. هنوز حرفه اي نش��ده ايم. هم بازيكنان 
پرسپوليس و هم بازيكنان ما نتوانستند خودشان 
را كنترل كنند؛ علت اصلي هم سكوها و كوچه و 
خيابان است كه آن قدر اين بازي را حساس كردند 
كه بازيك��ن وقتي يك بر صفر ي��ا 2 بر صفر عقب 
مي افتد، از فلس��فه فوتبال حرفه اي خارج شده و 
حاشيه ها به وجود مي آيد. چند دقيقه آخر بازي 
نكته تلخ بازي بود. در مجموع خوب بازي كرديم 
و پرسپوليس را به خوبي مديريت كرديم. وقتي 3 
بر يك از حريف پيش بوديم، مجبور بوديم يك پله 

عقب  بازي كنيم.«
سرمربي استقلال درباره زد و خوردهاي بازي 
هم گفت: » سر بالا آوردم ديدم رحمتي اخراج 
شده است. اگر قرار بود حرفه اي برخورد كنيم 
پنج، ش��ش نفر بايد اخراج مي شدند. پادواني 
روي گل دوم ضربه خ��ورد و اصلًا نفهميد چه 
اتفاقي افتاده اس��ت. حواشي مس��ابقه دست 
به دس��ت هم داد تا اي��ن اتفاق��ات بيفتد و از 
دست برود و گرنه فغاني فردي نيست كه اين 
صحنه ها را نبيند. بين چهار، پنج بازيكن بزرگ 
بكش بكش بود، چند روز قبل شام مشتركي 
گرفته ش��د و از خاطرات 2012 و 2014 و ... 
صحبت به ميان آمد. بايد ديوار و پش��ت بام را 
بزرگ كنيم كه از آن نيفتيم. قبل از بازي كلي 
قلب گل و لاله سفارش مي دهيم و در جريان 

بازي دعوا مي كنيم.«

برانکو:ازتیممهیچ
ایرادينميگیرم

برانك��و بع��د از پايان 
شكس��ت  و  ب��ازي 
مقاب��ل  تيم��ش 
اس��تقلال در درب��ي 
84 در نشست خبري 
گفت: »بازيكنان ميل 
و انگيزه زيادي داشتند و با احساسات زيادي اين 
بازي برگزار شد. از تيمم هيچ ايرادي نمي گيرم، از 
هواداران پرسپوليس تشكر مي كنم كه در باخت 
هم بزرگ بودند. متأسفم كه در بزرگ ترين بازي 
ايران نتوانستيم هوادارانمان را شاد كنيم. هواداران 
ميل و انگي��زه بازيكنان ما را ش��ناخته اند و بابت 

تشويق هايشان در پايان بازي تشكر مي كنم.«
سرمربي پرس��پوليس اظهار داش��ت: » با كمك 
هواداران به آن چيزي كه مي خواهيم مي رسيم. 
خودتان ديديد در دربي هر تيمي به شكلي برنده 
مي شود و هر شانسي كه به دست بياوريم شايد به 
گل تبديل شود. فوتبال همين است. در نيمه دوم 
فقط يك گل زديم، اما شانس هاي زيادي داشتيم 
و روي دروازه حريف خيمه زديم، اما زمان كافي 
براي به تساوي رساندن بازي نداشتيم. بازهم به 
خاطر نبردن در اين مسابقه از هواداران عذرخواهي 

مي كنم.«
وي در پاس��خ به اين س��ؤال كه پرس��پوليس در 
20 بازي پنج گل خورده، امروز س��ه گل خورد، 
خاطرنشان كرد: » اين اتفاقات در فوتبال مي افتد. 
اگر بازي را دقيق نگاه كنيد مي بينيد اس��تقلال 
به جز گل هايي كه به ثمر رساند، شانس ديگري 
نداش��ت. گل اول روي يك شوت خوب بود و گل 
دوم هم بلافاصله وارد دروازه ش��د. روي گل سوم 
هم كاوه رضايي يك موقعيت خطرناك را به ثمر 
رس��اند. به جز اين صحنه ها، اس��تقلال موقعيت 
خطرناك ديگري ايجاد نكرد و حتي روي ضربات 
ايستگاهي كه بسيار حساس است موقعيت سازي 

نكردند.«
برانك��و در رابط��ه با اينك��ه به نظر مي رس��يد 
پرس��پوليس از نظر روحي، رواني شرايط خوبي 
ندارد، اظهار داش��ت: » بازيكنان ما بسيار آماده 
بودند و نشان دادند كه ميل زيادي به بردن دارند. 
اس��تقلال هم تيم خوبي اس��ت، اما دربي معيار 
خاصي ندارد. دربي بسيار خوبي بود و استقلال 
اين بار بهتر كار كرد.«س��رمربي پرسپوليس در 
پاس��خ به اين س��ؤال كه تيمش چه اشتباهاتي 
داشته است،  اظهار داش��ت: »اين مسابقه دربي 
بود،  در برخي مسابقات حساس بازيكنان نقش 
اساس��ي را در برخ��ي صحنه ها ايف��ا مي كنند. 
ايرادي نمي گيرم، آنها دوس��ت داش��تند برنده 
شوند و تلاش كردند. ما يك ضربه به تير زديم، 
شانس هاي زيادي به وجود آورديم و اين مسائل 

پيش مي آيد.«
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